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Wij zijn trots op onze vereniging. Votes

Meer publiciteit/bekendheid creëren. 5

Onze vereniging is OK. Enkele problemen. Met name: Votes

Toename leden zou een mooi plan zijn, hoe krijgen we ze naar de club en
hoe houden we ze vast.

15

Meer publiek bekendheid via media 12

problemen die elke vereniging ondervindt. Gebrek aan vrijwilligers ( of
altijd dezelfde) probleem waar ik ook geen oplossing voor weet.

11

Media aandacht voor aantrekken van trainers synchro 9

Mss op zondag het warme bad voor de kleintjes gebruiken. Bad ligt erg
vol
---------------

7

Trainings uren synchro terug voor de oudere kinderen/dames
Trainen nu 2x per week en was 3x

7

Het conditie zwemmen op de dinsdag avond voor de hele houtrib
(synchro en waterpolo)

6

Tijdens wedstrijd of training dat er iemand  een praatje maakt met de
ouder/leden die aanwezig zijn om zo meer te weten te komen wat er
speelt

3

Werken aan communicatie tussen bestuur, zwemleden en ouders 2

We hebben totaal geen klik met onze vereniging. Votes


